
Z á p i s   z 1.  řádného zasedání ZO 
Fryšava pod Žákovou horou konaného dne 21. listopadu 2022 

v 1700 hodin v kulturním domě Fryšava pod Žákovou horou. 

 

Přítomni: Mojmír Humlíček, Michal Němec, Petra Humlíčková, Martina Junová, Lukáš 

Horský, Petr Němec, Martin Veselský  

 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Fryšava pod Žákovou horou (dále též jako 

„zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 1700 hodin starostou obce Mojmírem Humlíčkem 

(dále jako „předsedající“).  

 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 

odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Fryšava pod Žákovou 

horou zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 7.11.2022 do 

21.11.2022. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 

č.1) konstatoval, že přítomno je 6 (*7) členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů 

zastupitelstva), tudíž zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

*7. člen zastupitelstva složí před zahájením projednávání programu jednání slib 

zastupitele, příloha č.2. 

 

* * * 

 

Složení slibu člena zastupitelstva: 

 

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích, v platném znění, vyzval přítomného 

člena zastupitelstva, pana Lukáše Horského, ke složení slibu. Upozornil, že odmítnutí složit 

slib, nebo složení slibu s výhradou, má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 

Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

Předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích: „Slibuji věrnost České 

republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, 

v zájmu obce Fryšava pod Žákovou horou a jejích občanů, a řídit se Ústavou a zákony 

České republiky“. Následně vyzval pana Lukáše Horského ke složení slibu pronesením slova 

„slibuji“ a podpisem na připravený arch (příloha č. 2). Nově zvolený zastupitel, pan Lukáš 

Horský, pronesl a podepsal slib člena zastupitelstva obce. 

 

 

 

 

 Bod č. I: Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Martinu Junovou a Petru Humlíčkovou, 

zapisovatelkou Renatu Bodlákovou.  K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  



 

 

Návrh usnesení: 

 

           Zastupitelstvo obce Fryšava pod Žákovou horou určuje zapisovatelku paní 

Renatu Bodlákovou, ověřovatele zápisu: paní Martinu Junovou a paní Petru 

Humlíčkovou. 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 1/ZO-1/2022 bylo schváleno. 

 
* * * 

 

Schválení programu: 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu, který je v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Upozornil na 

rozšíření programu o jeden bod, a to bod č. 7 – Smlouva o uzavření věcného břemene č. NM-

014330065582/001-YPM, Fryšava: přípojka NN, J. Humlíček. 

 

Návrh usnesení:  

 

           Zastupitelstvo obce Fryšava pod Žákovou horou schvaluje následující program    

1. řádného zasedání: 

 

Program:    1) Zahájení. 
 2) Kontrola zápisu z ustavujícího zastupitelstva obce. 

 3) Výměna veřejného osvětlení 2/2022. 

 4) Kompletní výměna osvětlení v budovách školy a školky. 

 5) Pronájem prostor KD – změna podmínek. 

 6) Rozpočtové opatření č. 6/2022. 

 7) Smlouva o uzavření věcného břemene č. NM-014330065582/001-YPM,  

     Fryšava: přípojka NN, Humlíček. 

 6) Diskuze. 

                        7) Závěr. 

 

 

Návrh usnesení: 

 

           Zastupitelstvo obce Fryšavy pod Žákovou horou schvaluje předložený program 

v podobě tak, jak byl přednesen. 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 2/ZO-1/2022 bylo schváleno. 

 

 

* * * 

 



 

Bod č. II:  Kontrola zápisu z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce: 

 

Předsedající konstatoval, že zápis z ustavujícího zasedání ZO byl řádně ověřen, schválen a 

nebyly proti němu vzneseny námitky. 

 

 

* * * 

 

 

Bod č. III: Výměna veřejného osvětlení 2/2022  

 

Předsedající informoval přítomné zastupitele a hosty o další etapě výměny lamp veřejného 

osvětlení za úsporná LED svítidla, kterou provede firma Lamberga s.r.o., a to za stejnou cenu 

jako před dvěma lety, kdy zvítězila nejnižší nabídkou na veřejnou zakázku na instalaci těchto 

svítidel ve výběrovém řízení obce. 14 ks svítidel za cenu Kč 120987,17 bude instalováno do 

konce listopadu 2022. Zbývající 3 lampy budou nainstalovány v průběhu příštího roku. 

 

 

Návrh usnesení:  

 

        Zastupitelstvo obce Fryšavy pod Žákovou horou schvaluje výměnu 14 lamp veřejného 

osvětlení společností Lamberga s.r.o. za částku Kč 120987,17 (s DPH). 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 3ZO-1/2022 bylo schváleno. 

 

 

* * * 

 

 

Bod č. IV: Kompletní výměna osvětlení v budovách školy a školky 

  

Předsedající informoval přítomné zastupitele a hosty o zakoupení 60 ks úsporných LED panelů 

za částku Kč 11425,--, které budou postupně nainstalovány v prostorách školy a školky. 

Instalaci provede elektrikář, pan T.P., se kterým bude na uvedenou práci uzavřena dohoda o 

provedení práce. 

 

     Návrh usnesení:  

 

              Zastupitelstvo obce Fryšavy pod Žákovou horou schvaluje výměnu vnitřního 

osvětlení školy a školky za úsporné LED panely. 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 4ZO-1/2022 bylo schváleno. 

 

 

* * * 



 

Bod č. V: Pronájem prostor KD – změna podmínek 

 

Předsedající informoval přítomné zastupitele a hosty o žádosti paní Z.M. na využívání prostor 

kulturního domu pro cvičení žen a dalších spolků. Vzhledem k tomu, že předsedající ani 

zastupitelé neznají akceptovatelné podmínky pro pronájem, zůstane tento bod jednání bez 

usnesení. 

 

     Návrh usnesení:  

 

        Bez usnesení. 
 

* * * 

 

 

Bod č. VI: Rozpočtové opatření č. 6/2022  

 

Předsedající informoval přítomné zastupitele o zveřejnění rozpočtového opatření č. 6/2022 na 

elektronické úřední desce obce, v tištěné podobě je k nahlédnutí v kanceláři obecního úřadu. 

Zastupitelé byli s obsahem rozpočtového opatření č. 6/2022 předem seznámeni. Rozpočtové 

opatření je přílohou tohoto zápisu. 

 

     Návrh usnesení:  

 

      Na vědomí, bez usnesení. 

* * * 

 

 

Bod č.VII: Smlouva o uzavření věcného břemene č.NM-014330065582/001-YPM,    

Fryšava: přípojka NN, Humlíček 

  

Předsedající informoval přítomné zastupitele a hosty o návrhu na uzavření smlouvy se 

společností YPM Service, s.r.o., Moravské Knínice, která je pověřená společností EG.D, aby 

zajistila uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene č. NM-014330065582/001-YPM s obcí 

Fryšava pod Žákovou horou. Jedná se o elektrickou přípojku k nemovitosti č.p. 208, majitel 

J.H. 

            

Návrh usnesení:  

 

        Zastupitelstvo obce Fryšavy pod Žákovou horou souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení 

věcného břemene č. NM-014330065582/001-YPM, Fryšava: přípojka NN, Humlíček. 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 5ZO-1/2022 bylo schváleno. 

 

 

 

 

* * * 



 

Bod č. VIII: Diskuze 

 

- Starosta obce informoval o zveřejnění návrhů rozpočtů a střednědobých výhledů rozpočtu 

Obce Fryšavy pod Žákovou horou a jí zřízených příspěvkových organizací, tj. Čisté Fryšávky 

a Základní školy a mateřské školy Fryšava pod Žákovou horou, na www. obce, návrh rozpočtu 

obce a SVR obce je také zveřejněn na stacionární úřední desce. 

- Starosta obce na dotaz hosta ohledně vydání Obecního zpravodaje s informacemi pro občany 

v závěru roku sdělil, že veškeré informace občanům jsou sdělovány prostřednictvím měsíčníku 

Novinky.  

- Přítomný host řešil svoji komunikaci s ředitelkou školy ohledně pronájmu tělocvičny. Mrzí 

ho, že od letošního roku nelze využívat tělocvičnu místní školy tak, jak byl jejich spolek zvyklý 

v uplynulých letech. Záleží mu na smysluplných aktivitách dětí a mládeže v obci, kterým by se 

rád, coby i jako jejich instruktor a vedoucí, věnoval. K tomu se starosta obce snažil hostu 

vysvětlit, že za budovu a majetek v ní plně zodpovídá paní ředitelka, která má právo 

rozhodnout, zda pronájmy místnosti určené ke cvičení – oficiálně nejde o tělocvičnu, umožní, 

či ne. Hlavními důvody, proč paní ředitelka nemá zájem o pronájmy v budově školy, je zajištění 

hygienických podmínek pro externí uživatele těchto prostor, např. wc, umývárna, bezpečnostní 

a jiné technické problémy (úklid, vytápění, větrání,…) spojené s provozem budovy mimo 

hlavní vzdělávací čas. Řešením by mohl být samostatný vchod, zároveň by však musely být 

splněny i podmínky hygieny na takovýto provoz. Zastupitelé mají zájem najít oboustranně 

uspokojivé řešení. 

- Zástupce firmy Mobitech přijel předvést a nabídnout zastupitelům obce jiný systém mobilního 

rozhlasu, než který je v současné době v obci provozován. Má za to, že jím nabízený software 

je oproti tomu současnému levnější a variabilnější. Zastupitelé si vzali čas na rozmyšlenou, 

chtějí se s nabízeným systémem a aplikací blíže seznámit. 

 

* * * 

Závěr: 18:45 hodin. 

 

 Přílohy zápisu: 

 

1) Prezenční listina zastupitelů 

2) Prezenční listina přítomných občanů a hostů 

3) Pozvánka 

4) Příloha č. 2 

5) Osvědčení zastupitele 

6) Rozpočtové opatření č. 6/2022 

7) Smlouva o zřízení VB č. NM-014330065582/001-YPM  

 

 

 

 

.Zápis byl vyhotoven dne: 23.11.2022 

 

Zapisovatelka: Renata Bodláková 

 

 

 

 



 

     Ověřovatelé:             Martina Junová         ověřila zápis  ……………….……. 

 

         Petra Humlíčková    ověřil zápis    …………….………. 

 

Starosta:                   Mojmír Humlíček   podepsal zápis dne ……….……… 

 

 

 

Razítko obce: 

 


